
Zápisnica 

z  34.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lipovec, konaného dňa         

02.11. 2022 (streda) so začiatkom o 16.30 hodine v kancelárii starostu obce 

Lipovec na obecnom úrade Lipovec  

 

Prítomní:    podľa prezenčnej listiny ( príloha č.2 tejto zápisnice ) 

 

1.   Otvorenie 

 

Rokovanie 34. zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Lipovec  bolo  zvolané v súlade s ust. §13 

ods. 4 písm. a) zákona SR NR č. 369/1990 Zb.  o obecnom  zriadení v znení neskorších predpisov 

pozvánkou starostu obce p. PhDr. Jozefa Madu spolu s programom ( príloha č. 1 tejto zápisnice ), ktorý 

rokovanie  otvoril  a viedol.  Privítal  prítomných  poslancov  a ostatných  zúčastnených.  Uviedol,  že  

na rokovaní je z celkového počtu 7 poslancov prítomných 6 poslancov. Pani Ing. Dana Petrášková sa 

dostavila na zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Lipovec o 16:50 hod a poslankyňa p. Paulína 

Marettová vopred ospravedlnila svoju neúčasť na zasadnutí.  Ďalej predsedajúci skonštatoval, že v 

zmysle ust. § 12 ods. 7 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení je obecné 

zastupiteľstvo uznášaniaschopné vzhľadom na prítomnú nadpolovičnú väčšinu poslancov potrebného 

kvóra na prijímanie uznesení a vyhlásil rokovanie 34. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 

Lipovec za otvorené. 

 

2.  Voľba  návrhovej  komisie,  určenie  overovateľa  zápisnice a 
zapisovateľa  

Starosta obce predložil návrh na voľbu návrhovej komisie v tomto zložení: 

Predseda návrhovej komisie:  p. Ján Šimek 

Členovia návrhovej komisie: p. Danica Dedíková, Mgr. Alena Dibalová  

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci 

dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 5/3 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 5 p. Danica Dedíková, Mgr. Alena Dibalová, Ing. Ján Hájka, 
JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová, p. Ján Šimek  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 
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Návrh bol prijatý. 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 31/2022 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

Volí  

Návrhovú komisiu v zložení:  predseda: p. Ján Šimek 

členovia: p. Danica Dedíková, Mgr. Alena Dibalová 

Za overovateľov zápisnice predsedajúci  určil:  JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová a Ing. Ján Hájka 

Za zapisovateľku bola určená p. Beáta Belicová  

 

3.    Návrh  programu  rokovania  

Starosta obce predložil na prerokovanie návrh programu rokovania, ktorý bol v zákonom 
stanovenej lehote zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce, v tomto znení:  

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Návrh programu rokovania 

4. Kontrola uznesení 

5. Prerokovanie Návrhu rozpočtu obce Lipovec na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 2025 

6. Žiadosti, sťažnosti, podnety občanov 

- Žiadosť o schválenie odstúpenia prevádzky Gazdovská krčma 

- Višňovec pre KOVP 

7. Diskusia 

8. Rôzne  

9. Záver    

   
 

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci 

dal o návrhu hlasovať. 

 

-2- 



Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 5/3 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 5 p. Danica Dedíková,  Mgr. Alena Dibalová Ing. Ján Hájka, 
JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová, p. Ján Šimek  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 32/2022 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

Schvaľuje 

Program 34. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lipovec, konaného dňa 02.11. 2022 

 

4.     Kontrola  uznesení  

 

Uznesenia prijaté na rokovaní 33. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lipovec, ktoré sa konalo 

dňa 14.09.2022 prečítala zapisovateľka Beáta Belicová. Overovatelia zápisnice konštatovali, že 

zápisnicu overili a previedli kontrolu plnenia uznesení. Zápisnica bola overená bez pripomienok, prijaté 

uznesenia boli skontrolované rovnako bez pripomienok. 

 

 5.     Prerokovanie Návrhu rozpočtu obce Lipovec na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 2025  

Predsedajúci skonštatoval, že materiál – Návrh rozpočtu obce Lipovec na rok 2023 s výhľadom na roky 

2024 a 2025 (Príloha č. 3 tejto zápisnice) bol zaslaný poslancom pred rokovaním obecného  

zastupiteľstva a k tomuto bodu nik nevzniesol žiadnu námietku ani doplňujúci návrh.  

Starosta odovzdal slovo veliteľovi Dobrovoľného hasičského zboru obce (DHZO) p. Martinovi Muráňovi, 

ktorý bol prítomný na zasadnutí Obecného zastupiteľstva spolu s členom DHZO p. Martinom Vozárom 

ml. a požiadal ho o vysvetlenie jednotlivých položiek žiadosti DHZO z rozpočtu obce na materiálno-

technické vybavenie DHZO.  

    Veliteľ DHZO predložil prítomným poslancom písomne rozpis materiálu (príloha č. 4 tejto zápisnice) , 

ktorý žiada zaradiť do návrhu rozpočtu, ktorý zahŕňa čerpanie pre DHZO ako aj čerpanie pre 

Dobrovoľný hasičský zbor, občianske združenie.  
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     Veliteľ DHZO odprezentoval potrebu zakúpenia nového výjazdového odevu, zásahového odevu 

a prilby pre členov DHZO ako aj potrebu zakúpenia motorovej píly, motorového krovinorezu a nových 

zásahových hadíc. Tiež informoval prítomných o predstave vybudovania miestnosti v garáži Hasičskej 

zbrojnice na uskladnenie hasičskej výbavy. Zároveň vyjadril svoju víziu pre rok 2023, chce aby sa 

členovia DHZO viac vzdelávali, aby absolvovali odborné školenia a zaoberali sa výjazdovou činnosťou.  

     Starosta sa dotazoval informácie, že sa dá regulovať tlak na prúdnici, a či by ju bolo možné využiť na 

polievanie verejnej zelene v obci v letnom období. Odpoveď od veliteľa DHZO bola kladná.  

     Pani JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová sa pýtala na efektívnosť využitia vozidla IVECO , či sa nedá 

predať a ponechať si len hasičské vozidlo Liaz .  

     Pán Martin Muráň vysvetlil, že vozidlo IVECO zatiaľ nie je majetkom obce, obec ho má len vo 

výpožičke, tak nie je možné s ním akokoľvek nakladať.  Tiež vysvetlil, že aj takýto druh techniky má 

opodstatnenie, najmä na rýchle zásahy v obci, je operatívnejšie. Používanie vozidla Liaz je zas 

vhodnejšie do terénu a horského prostredia.  

     Starosta oboznámil členov DHZO, že na dnešnom zasadnutí OcZ sa len koncipuje Návrh rozpočtu 

a po záveroch zo zasadnutia Ekonomickej komisie obce (EK)  sa príprave a schváleniu rozpočtu obce 

na rok 2023 bude zaoberať už novozvolené Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec ( OcZ) . Zároveň 

poznamenal, že obec musí plniť svoje hlavné funkcie, a výdavková časť rozpočtu pre budúci rok bude  

poznačená  navýšením  viacerých položiek, najmä markantným navýšením nákladov na energie.  

     Po diskusii a prerokovaní dal predseda hlasovať o Návrhu rozpočtu obce Lipovec na rok 2023 

s výhľadom na roky 2024 a 2025.   

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 p. Danica Dedíková,  Mgr. Alena Dibalová, Ing. Ján Hájka, 
JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová, Ing. Dana Petrášková, p. 
Ján Šimek  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 33/2022 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

Schvaľuje  

Návrh rozpočtu obce Lipovec na  rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 2025 v štruktúre hlavných 

kategórií.   
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6.      Žiadosti, sťažnosti a podnety občanov  

- Na Obec bola doručená žiadosť Mgr. Beáty Gorilákovej o schválenie odstúpenia prevádzky 

Gazdovská krčma  

 Poslanci žiadosť prerokovali a OcZ odporučilo, aby schválenie odstúpenia prevádzky Gazdovská 

krčma bolo prerokovávané na prvom pracovnom zasadnutí novozvoleného Obecného zastupiteľstva. 

Starosta vyrozumie žiadateľku o tomto závere z rokovania . 

- Na Obec bolo doručené podanie pána Petra Lamoša na pána Martina Višňovca 

- Zároveň bolo na Obec doručené podanie pána Martina Višňovca na firmu MONT FINAL- Peter 

Lamoš 

Obe podania budú riešené Komisiou ochrany verejného poriadku.   

 

7.        Diskusia  

 

8.        Rôzne  

 

Pani JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová upozornila na vývoz odpadu z cintorína, ktorý je v tomto období 

nedostatočný. Po brigáde, ktorá sa na miestnom cintoríne uskutočnila pred Sviatkom všetkých svätých 

ostalo 12 vriec pohrabaného lístia, živých kvetov a iného biologicky rozložiteľného odpadu.  

- Starosta odpovedal, že tento druh odpadu (BIO odpad) vyváža zberová spoločnosť z cintorína 

každý pondelok  

 

Predsedajúci informoval poslancov o termíne prvého ustanovujúceho zastupiteľstva, ktorý je stanovený 

na 18.11.2022. Konať sa bude v obradnej miestnosti obce Lipovec v budove Kultúrneho domu. 

Pozvánka spolu s programom bude rozposlaná písomne v priebehu budúceho týždňa. 

 

9.        Záver  

Starosta poďakoval prítomným za účasť a  obecné zastupiteľstvo obce Lipovec ukončil o 19.30 hod.  

 

 

PhDr. Jozef Mada 

starosta obce 
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V Lipovci, dňa: 10.11.2022 

 

Zapísala:  

Beáta Belicová     ____________________________ 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová                                            ___________________________ 

 

Ing. Ján Hájka                                                                           ___________________________ 
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